

## 規格 | Specifications

型號 Model	HTM-660WT / HTM-660GD
電壓 Voltage	220 - 240 V
頻率 Frequency	50 Hz
功率 Power	600 W
發熱系統 Heating System	PTC 陶瓷發熱
顏色 Colour	白 White / 卡其色 Khaki
機身尺寸 Product Dimensions	(H)185 mm x (W)118 mm x (D)98.8 mm
淨重 Net Weight	0.7 kg
保養年期 Warranty	一年 1 year

**GERMAN**  
POOL



# 迷你陶瓷暖風機

HTM-660

## 暖風機系列 | Heater Series



產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。  
Specifications are subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.

中英文版本如有出入，一概以中文版為準。

If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

## 德國寶（香港）有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

### 中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 ☎ +852 6530 5963  
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 ☎ +852 9387 2380  
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖 ☎ +852 9018 8648  
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

### 中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888  
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,  
Shunde District, Foshan City

### 中國澳門 Macau, China

澳門青洲大馬路(青洲新路)515號 T. +853 2875 2699  
美居廣場第二期1樓A座  
1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuong Cheong  
Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borja

### 更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。  
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. HTM-660\_PS\_23(1,1)



快速高效製暖  
Heat Up Fast



迷你輕巧便攜  
Compact & Portable



感應自動開關  
Human Body Sensor





## 陣陣暖意 窩心之選

德國寶迷你陶瓷暖風機，讓您隨時隨地暖入心窩！特設人體感應功能，靠近時自動啟動為您送暖，離開後則自動停止製暖，既節能慳電，同時確保您的使用安全。特別配備白色及卡其兩種顏色選擇，令您的冬日更添時尚。

## Your Heartwarming Winter Companion

Mini Ceramic Fan Heater is your handy and warming companion for the winter! Built-in motion sensor automatically activates when it senses you are nearby, and automatically shuts off the heater when no one is around, ensuring safety and saving electricity at the same time! Available in stylish white and khaki to match any home décor.



### 迷你便攜設計 Mini Portable Design

輕巧機身重量僅約700克，既輕位亦方便攜帶，適合擺放在書枱、辦公枱或床頭櫃，任何時候都能享受最舒適溫度。

Super lightweight at only 700g, the small portable design is perfect for using on your work desk or nightstand to keep you warm day and night.



### 極致寧靜操作 Quiet Operation

採用風力柔和的直流散熱風扇，運行時的聲音低於50分貝，極致寧靜，為您打造舒適冬日暖意，安心休息及睡眠。

Super quiet operation of less than 50 decibels provides you with a peaceful and cozy environment for sleep and rest.



### PTC極速製暖 PTC Heating Element

採用PTC陶瓷發熱元件，製暖快速高效且風力柔和，保持皮膚水潤不乾燥；使用壽命比普通金屬發熱絲更長，經久耐用。PTC ceramic element warms fast and is non-drying on the skin, and also more durable than traditional heating coils.



### 多重安全保護 Multiple Safety Mechanisms

外殼採用優質耐熱阻燃材料，運作時機身表面不燙手，防止誤觸燙傷。而當暖風機傾倒或過熱時即自動斷電，安全可靠。Heat-resistant casing material and automatic switch-off protection ensure user safety even when the heater is tilted or overheated.